



# 澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau  
*University of Macau Students' Union*

澳門大學學生會

第 13/2021 號選舉委員會通告

公告第廿四屆澳門大學學生會領導機關之選舉核算結果

澳門大學學生會選舉委員會（以下簡稱「選委會」）根據澳門大學學生會第 1/2020 號內部規章《領導機關選舉制度》第七十五條的規定，公佈第廿四屆澳門大學學生會領導機關之選舉核算結果及當選之組別。

## 本屆選舉中具選舉權之會員核算數據

會員總數：12144 名

已投票之會員人數：2107 名（佔全體人數之 17.35%）

無投票之會員人數：10037 名（佔全體人數之 82.65%）

## 會員大會主席團及理事會之選舉核算數據

核算選票總數：2107 票

耀曦閣所得信任票之票數：1817 票（佔全體人數之 86.24%）

耀曦閣所得不信任票之票數：176 票（佔全體人數之 8.35%）

空白票之票數：25 票（佔全體人數之 1.19%）

廢票之票數：89 票（佔全體人數之 4.22%）

## 會員大會主席團及理事會之選舉核算結果

第廿四屆澳門大學學生會會員大會主席團及理事會之當選組別為耀曦閣 Meticulous。

## 監事會之選舉核算數據

核算選票總數：2107 票

弘毅閣所得信任票之票數：1543 票（佔全體人數之 73.23%）

弘毅閣所得不信任票之票數：367 票（佔全體人數之 17.42%）

空白票之票數：51 票（佔全體人數之 2.42%）



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau  
*University of Macau Students' Union*

廢票之票數：146 票（佔全體人數之 6.93%）

### 監事會之選舉核算結果

第廿四屆澳門大學學生會監事會之當選組別為 弘毅閣 Tenacious。

若對以上所述有任何異議，可根據澳門大學學生會第 1/2020 號內部規章《領導機關選舉制度》第九十六條之規定，於核算結果公布後二日內（十一月十五日或之前）向選委會提出。

特此通告。

第二十四屆澳門大學學生會  
選舉委員會主席



唐御雯

二零二一年十一月十三日



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau  
*University of Macau Students' Union*

University of Macau Students' Union

Notice of Election Committee No. 13/2021

## Announcement of the accounting result of the Election of 24<sup>th</sup> Management Board of UMSU

According to paragraph 75 of Internal Regulation No.1/2020 “Electoral System of Management Board”, the Election Committee is now announcing the election result and the elected group of the 24<sup>th</sup> election of UMSU

### The accounting information of the members who have the right to vote in the election

The total number of members: 12144

The number of members that voted: 2107 (account for 17.35% of the total members)

The number of members that did not vote: 10037 (account for 82.65% of the total members)

### The Election of Presidium of General Assembly and Board of Directors

The total number of votes: 2107

The number of votes of confidence that Meticulous got: 1817 (account for 86.24% of the total)

The number of votes of censure that Meticulous got: 176 (account for 8.35% of the total)

The number of blank votes: 25 (account for 1.19% of the total)

The number of invalid votes: 89 (account for 4.22% of the total)

### The election result of Presidium of General Assembly and Board of Directors:

The elected group of Presidium of General Assembly and Board of Directors in the 24<sup>th</sup> Election is 耀曦閣 Meticulous.

### The Election of Supervisory Board

The total number of votes: 2107

The number of votes of confidence that Tenacious got: 1543 (account for 73.23% of the total)

The number of votes of censure that Tenacious got: 367 (account for 17.42% of the total)

The number of blank votes: 51 (account for 2.42% of the total)

The number of invalid votes: 146 (account for 6.93% of the total)



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau  
*University of Macau Students' Union*

The election result of Supervisory Board

The elected group of Supervisory Board in the 24<sup>th</sup> Election is 弘毅閣 Tenacious.

According to the No. 1/2020 Internal Regulations of “Electoral System of Management Board” Article 96, if there are any objections of the above election result, all the privies may submit an appeal to the Election Committee within two days (Before 15<sup>th</sup> November,2021) after the announcement of the accounting result.

The 24<sup>th</sup> Election Committee of UMSU

Chairman



TONG U MAN

13<sup>th</sup> Nov, 2021

The Chinese version shall prevail.